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Rondvraag Commissie Sociaal Domein van 11 juni 2019 over de WMO. 

Aanleiding.  
Op 4 juni 2019 schreef Binnenlands bestuur een artikel over de toegenomen vraag naar zorg in 

het kader van de WMO. Het artikel had de titel: “Ook forse tekorten op de WMO”. In april werd 

ook al geschreven over de WMO en toen ging het over een toename van de vraag om zorg en 

werd de link gelegd met de verlaging van de eigen bijdrage. Cliënten geven expliciet aan dat ze 

bij de gemeente aankloppen vanwege de invoering van het Wmo-abonnementstarief dus lagere 

kosten. In Assen en omliggende gemeenten is volgens Binnenlands Bestuur sprake van een 

forse aanzuigende werking door de invoering van het WMo-abonnementstarief. Het gaat om 

een stijging van het aantal cliënten van 15 tot 20 procent. 

Maar ook door de vergrijzing en het feit dat inwoners worden geacht langer thuis te wonen is 

sprake van een toename van het aantal meldingen. De toename is niet alleen te zien bij de hulp 

bij het huishouden, maar ook bij onder meer begeleiding individueel en woonvoorzieningen.  

De Eerste Kamer heeft in april ingestemd met de invoering van de Wet op het Wmo-

abonnementstarief. Daarmee is de invoering van de inkomensonafhankelijke eigen bijdrage van 

19 euro per vier weken per 2020 een feit. Dat dit een stijging van kosten respectievelijk een 

daling van inkomsten vanwege de eigen bijdrage betekent lijkt een reële verwachting.  

De CDA fractie ziet daarmee een toenemende zorgvraag gekoppeld aan stijgende kosten van 

zorgverlening en een afname van de inkomsten uit zowel de rijksbijdragen als eigen bijdragen. 

Daarmee zien we sterk toenemende  tekorten op de WMO zoals ook blijkt uit de Jaarrekening 

2018 die we in juli zullen bespreken. Het CDA heeft ernstige zorgen zowel over 2019 als ook in 

de daarop volgende jaren als er geen duidelijke beleidsveranderingen gaan komen waardoor er 

grenzen gesteld worden aan het toedelen van zorg. In het vigerende WMO beleid zijn immers 

geen grenzen gesteld.  Ook die discussie zullen we zeker met elkaar op een later moment 

moeten gaan voeren 

Een en ander leidt op dit moment voor de fractie van het CDA tot de volgende rondvragen: 

1. Is er in de gemeente Westerveld in het eerste halfjaar van 2019 een stijging in omvang 

en in kosten voor wat betreft de WMO ten opzichte van 2018? Zo ja om welke 

procentuele stijgingen gaat dat en wat betekent dit financieel in relatie tot de raming 

2019? 

 

2. Is er ook een Westerveld aantoonbaar sprake van een aanzuigende werking door de 

invoering van het WMO-abonnementstarief ?  Hoeveel wordt de afname van de eigen 

bijdrage geraamd ten opzichte van de verwachting? Wat is het gevolg dan voor de 

raming van de totale kosten van WMO dit jaar? 
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